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Wyciąg z protokołu nr Vl/24

z sesji Rady Miasta Kedzierzyn-Koźle
odbytej w dniu 26 września 2024 r.

(bezprzedrniotmve upraszcza się)

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji rozpatrywała pismo
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Opolu z 28 sierpnia 2024 r. bedace odpowiedzią
na wniosek Rady Osiedla Kłodnica w sprawie wycinki drzew na ul. Jasnej. Dodał, że RDOŚ
wysłał wspomniane pismo do Prezydenta Miasta z sugestią. żeby potraktować sprawe jako

neoren-
Michał Nowak poinformował, że gdyby komisja rozpatrywała taką petycje to stosowny projekt
uchwały trafiłby na sesję rady miasta.

Sekretarz Miasta potwierdził, że takie pismo wpłynęło do Prezydenta Miasta, RDOŚ
zakwalifikował je jako petycję, ale ta forma nie została użyta w piśmie rady osiedla. Ponieważ
pismo to dotyczyło czynności, które są wykonywane lub będą wykonywane w trybie
postepowania administracyjnego. zostało przekazane do akt postępowania administracyjnego
prowadzonych przez Wydział Ochrony Środowiska. Dodał, że pismo zostanie rozpatrzone w
toku tego postępowania.

Jacek Król zwrócił się z prośbą o pisemna opinię radcy prawnego w tym temacie, ponieważ
RDOŚ przekazał pismo zgodnie z ustawa o petycj ach a strona urzedowa nie zakwalitikowała
pisma jako petycji w związku z czym nie trafiło do rady miasta i rozpatrzenia. przez Komisje
Skarg, Wniosków i Petycji.

Sekretarz Miasta wyjaśnił, że petycje są kierowane do właściwych organów, w tym wypadku
RDOŚ ocenił, że jest to petycja kierowana do Prezydenta Miasta. Petycje, które są adresowane
do rady miasta lub rozstrzygnięcie w danej Sprawie leży we właściwości rady, są do niej
kierowane i stanowisko w tej materii przygotowuje Komisja, Skarg, Wnioskówi Petycji.


